
 
 

Nota voor Burgemeester en Wethouders 
Team: Concernstaf 
Onderwerp: 
Vragen ex art 46 RvO VVD-Energielasten sportverenigingen 
 
Notagegevens   
Bestuursorgaan : B-en-W 8-02-2022 
Notanummer : 2022-138 
Datum : 8-02-2022 
Programma : 08-Meedoen 
Portefeuillehouder : Wethouder De Geest, 
   
Bijlage(n) : 2022-01-19 Vragen art 46 RvO - VVD - Energielasten 

sportverenigingen_.docx,Antwoordbrief vragen ex art 46 RvO-VVD-
Energielasten sportverenigingen.docx 
 

 

Parafering 
<li>02-02-2022:  senior adviseur openbare orde en veiligheid</li><li>02-02-2022:  Wethouder</li> 
 

Agendering 
* 03-02-2022: Gemeentesecretaris/algemeen directeur 
 
 
 

Definitieve akkoord 
 
 
B & W d.d.:  8-02-2022 
 

Besluit 
  
 
1. De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de VVD-fractie vast te 
stellen 
2. De beantwoording aan te bieden aan de raad 
 
  
 
 
De nota en het besluit openbaar te maken. 
 

Inleiding 
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Schriftelijke vragen (artikel 46 RVO)

Betreft: Energielasten sportverenigingen en sportaccommodaties 

Deventer, 19 januari 2022

Geacht College,

De gasprijs is flink gestegen. Dit heeft gevolgen voor onze inwoners, maar ook voor onze verenigingen en 
organisaties. In de Stentor van 18 januari (link) staat een noodkreet van verenigingen die nu in plaats van 
€2600 per maand €5600 per maand moet gaan betalen. Clubs komen hierdoor financieel in de problemen. 
Ook sportkoepel NOC-NSF1 maakt zich grote zorgen. Door de stijgende energiekosten zou een 
kostenbesparing alleen te realiseren zijn door verduurzaming van de sportaccommodatie.

Naar aanleiding hiervan heeft de fractie van de VVD de volgende vragen

1. Heeft het College in beeld welke sportverenigingen en sportaccommodaties in de gemeente Deventer te 
maken hebben met stijgende energierekeningen?

2. Welke mogelijkheden ziet het College om bij te dragen aan het verlagen van de vaste lasten van 
sportverenigingen en sportaccommodaties?

3. Wat betekent een eventuele verhoging van de contributies door hogere energielasten bij 
sportverenigingen voor de vergoedingen vanuit meedoen? 

Voor de VVD is sporten heel belangrijk. Het zorgt voor een gezonde, duurzame en weerbare samenleving. 
Een lagere energierekening voor onze verenigingen betekent dat zij geld overhouden voor extra activiteiten 
waar elke Deventenaar van profiteert. 

4. Is het college het eens met de VVD dat een lagere energierekening voor onze verenigingen belangrijk is 
voor het behouden van hun belangrijke taak in de samenleving?

Bij voorbaat hartelijke dank voor de tijd en energie om deze vragen goed te beantwoorden.

Met vriendelijke groet,

Eva Sipman en Sjors Maatman
VVD Deventer

1 https://nocnsf.nl/nieuws/2021/10/grote-stijging-energielasten-voor-sportclubs-vanaf-2022-verwacht

https://www.destentor.nl/kampen/tennisclub-krijgt-nu-ineens-energierekening-van-5600-euro-per-maand-sportverenigingen-in-nood~a688c66a/
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Geachte mevrouw Sipman en meneer Maatman,

In uw brief van 19 januari jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over energielasten 
voor sportverenigingen. Ons antwoord is als volgt.

Vraag 1

Heeft het College in beeld welke sportverenigingen en sportaccommodaties in de gemeente Deventer te 
maken hebben met stijgende energierekeningen?

Antwoord
Stijgende energielasten zijn alleen van toepassing voor buiten sportverenigingen/ organisaties die een 
variabel energiecontract hebben of een nieuw contract moeten aangaan. Sportbedrijf Deventer heeft in het 
najaar van 2021 het college geïnformeerd over het af moeten sluiten van een nieuw contract per 1/1/2022 (zie 
nota 2021-449). Daarnaast heeft één sportvereniging aangegeven een nieuw contract af te moeten sluiten in 
het voorjaar van 2022. Eind 2021 is het onderwerp ook voorgelegd aan sportverenigingen en daar zijn geen 
signalen naar voren gekomen dat dit ben hen speelt. 

Vraag 2
Welke mogelijkheden ziet het College om bij te dragen aan het verlagen van de vaste lasten van 
sportverenigingen en sportaccommodaties?

Antwoord
In het programma Meedoen draagt de gemeente bij aan investeringen in gemeentelijke 
buitensportaccommodaties via de buitensportinvesteringen volgens het MJOP. Hierin zijn o.a. investeringen in 
led veldverlichting opgenomen. Ook draagt de gemeente bij aan eigen accommodaties van sportverenigingen 
middels de 1/3 regeling. De afgelopen jaren heeft de gemeente hierin sportverenigingen gesubsidieerd voor 
het verduurzamen van de sportaccommodatie.  
Tot slot geven verenigingsondersteuners van Sportbedrijf Deventer voorlichting en bieden ze de mogelijkheid 
voor collectieve inkoop van producten en diensten om de vaste lasten te verlagen. Voorbeelden hiervan zijn 
energie, horeca, non-food en afval.  

Vraag 3
Wat betekent een eventuele verhoging van de contributies door hogere energielasten bij sportverenigingen 
voor de vergoedingen vanuit meedoen? 



Antwoord
Op dit moment is bij het college nog niet bekend dat sportverenigingen hun contributies moeten verhogen 
vanwege hogere energielasten. We willen voorkomen dat sportverenigingen in problemen komen door hogere 
energielasten die ze zelf niet kunnen dragen. Indien dat het geval is, kijken we naar een passende oplossing.  

Vraag 4
Is het college het eens met de VVD dat een lagere energierekening voor onze verenigingen belangrijk is voor 
het behouden van hun belangrijke taak in de samenleving?

Antwoord
Het college is van mening dat de vaste lasten voor sportverenigingen zo laag mogelijk moeten blijven zodat 
sport voor iedere inwoner in Deventer betaalbaar blijft. Hiervoor subsidiëren we de sportverenigingen op 
verschillende manieren en kunnen verenigingen gebruikmaken van de 1/3 regeling en de 
zelfredzaamheidsvergoeding voor klein onderhoud. Sportbedrijf Deventer ondersteunt sportverenigingen 
middels voorlichting en mogelijkheden in collectieve inkoop, zodat sportverenigingen worden ontzorgd en zich 
kunnen focussen op het geven van trainingen en organiseren van wedstrijden.

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

M.A. Kossen R.C. König
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